
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr XXXV/2021 

XXXV Sesja w dniu 23 czerwca 2021  

Obrady rozpoczęto 23 czerwca 2021 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:16 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Beata Kmito 

7. Jarosław Kopyciński 

8. Justyna Korybska 

9. Agnieszka Kościelska 

10. Anna Maciuszonek 

11. Katarzyna Mała 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary  

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary  

3. Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary  

4. Karolina Przygoda – Radca Prawny 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady XXXV Sesji Rady Miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej witając 

wszystkich zebranych. 

W obecnym momencie na obradach Sesji obecnych było 14 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 



3. Przyjęcie protokołu z XXXIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

26.05.2021 r. 

 

Radni nie mieli uwag do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

26.05.2021 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kmito 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

 
Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie z okresu międzysesyjnego od dnia 26 maja 2021 r. do 23 

czerwca 2021 roku. 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radni nie zgłosili zapytań, ani interpelacji. 

 

6. Wnioski sołtysów. 

 
Nie wpłynął żaden wniosek od sołtysów z terenu Gminy Młynary. 

 

7. Przedstawienie raportu o stanie Gminy Młynary za 2020 r., debata nad raportem oraz 

udzielenie Burmistrzowi Miasta i Gminy Młynary wotum zaufania za 2020 r. 

 

Pani Burmistrz przedstawiła raport o stanie gminy za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję na temat raportu o stanie gminy. 

 

Pan Tadeusz Wandrowski powiedział, że z raportu wynika, że nasza gmina funkcjonuje 

bardzo dobrze. Powiedział, że obecnie robione jest to, co powinno być zrobione już dawno. 

Zapytał kiedy powstaną nowe inwestycje, to jest stacja gazowa oraz nowy market. 

 

Pani Burmistrz powiedziała, że przez 2,5 roku zostało dużo zrobione, że nie można ponosić 

odpowiedzialności za poprzednią władzę. Nie można odwlekać rzeczy, które nie były 

realizowane przez 30 lat. W gminie zostało zrobionych wiele inwestycji, więcej zostało 

zrobione przez ostatnie 2,5 lata, niż przez kilka poprzednich kadencji. Obecnie trwają prace 

nad zmianami, które umożliwią nam realizowanie nowych inwestycji.  



 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał czy osoby po powrocie z leczenia alkoholowego są pod 

opieką lub dozorem, bo często z powrotem wracają do nadużywania alkoholu. 

Pani Sekretarz powiedziała, że takie osoby, które są uzależnione od alkoholu i poddane są 

leczeniu w ośrodku uzależnień, nie są osobami ubezwłasnowolnionymi. Osoby, które wyjdą z 

ośrodka same podejmują decyzję czy potrzebują dalszej terapii, czy chcą uzyskiwać pomoc, 

czy nie. Jeśli pomoc takim osobom jest potrzebna, to mogą z niej skorzystać. W gminie jest 

punkt konsultacyjny, w którym jest dostępny psycholog oraz różne formy wsparcia. Osoba 

potrzebująca pomocy musi się na nią zdecydować. Nie ma możliwości stosowania przymusu 

wobec kogokolwiek. 

 

Pani Burmistrz powiedziała, że nie możemy nikomu odmówić pomocy.  

 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał czy prawdą jest to, że po meczu zawodnicy Klubu 

sportowego Syrena nie mają zapewnionych posiłków, że muszą się składać na obiad. Czy 

gmina może wspomóc Klub sportowy. 

 

Pani Burmistrz powiedziała, że gmina wspomaga klub sportowy, ale nie może kupować 

obiadów. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenie Burmistrzowi Miasta i Gminy Młynary wotum zaufania za 2020 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kmito 

 

Pani Burmistrz podziękowała i powiedziała, że wspólnie z Radnymi Rady Miejskiej stara się 

sprostać wszystkim oczekiwaniom, że trzeba iść na przód, a nie oglądać się za siebie. 

 

8. Wykonanie budżetu za 2020 r. 

a) przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Miasta i Gminy Młynary za 2020 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są pytania do sprawozdania finansowego z 

wykonania budżetu. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Miasta i Gminy Młynary za 2020 rok, 



Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie opinii Regionalnej 

Izby Obrachunkowej. 

 

Pani Skarbnik odczytała opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z 

wykonania budżetu Miasta i Gminy Młynary za 2020 rok. 

 

c) dyskusja nad sprawozdaniem, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję nad sprawozdaniem z wykonania budżetu. 

 

Radni nie zabrali głosu. 

 

d) podjęcie uchwały nr XXXV/229/2021 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 23 czerwca 

2021 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta i Gminy Młynary wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Młynary za 2020 rok, 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta i Gminy 

Młynary wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Młynary za 2020 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kmito 

 

e) przedstawienie uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Młynary za 2020 rok wraz z opinią, 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Agnieszka Kościelska odczytała wniosek                                   

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Młynary za 2020 rok. 

 

f) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium, 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Agnieszka Kościelska odczytała opinię Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie 

absolutorium. 

 

g) podjęcie uchwały nr XXXV/230/2021 r. Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 23 czerwca 

2021 r. w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Młynary za 2020 rok 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Młynary 



za 2020 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kmito 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w imieniu wszystkich Radnych pogratulował Pani Burmistrz 

oraz wszystkim pracownikom urzędu  za uzyskanie absolutorium za 2020 rok oraz udzielenia 

wotum zaufania od Rady Miejskiej w Młynarach. 

 

Pani Burmistrz podziękowała Radnym za przychylny głos w jej stronę oraz za rok ciężkiej 

pracy w trudnych warunkach. Powiedziała, że ma nadzieję, że kolejny rok będzie obfitował w 

taką ilość inwestycji, jaka była zrobione w 2020 roku i pozyskaniem kolejnych dofinansowań 

oraz dalszym rozwojem naszej gminy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021-2041, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o omówienie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021-2041 oraz uchwała 

w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji BRGOiK o opinię do 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na 

lata 2021-2041 oraz uchwała w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2021 

rok. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał o kwotę wnioskowaną przez Ośrodek Kultury, jakie jest 

przeznaczenie tych pieniędzy. 

Pani Burmistrz powiedziała, że w czasie COVID-19 Ośrodek Kultury zwrócił do budżetu 

gminy cześć pieniędzy. Teraz środki zostały przeznaczone na bieżącą działalność ośrodka 

oraz na organizację imprezy.   

Pan Andrzej Florczyk poinformował, że na Komisji Rewizyjnej został omawiamy temat 

działalności Ośrodka Kultury. Powiedział, że Ośrodek Kultury wnioskując o dodatkowe 

środki z budżetu, powinien pokazać jakie ma zamierzenia. 

Pani Burmistrz powiedziała, że środki przeznaczone są na organizację dożynek, jest to ważna 

uroczystość dla gminy wiejsko-miejskiej. 



Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021-2041, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, , Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kmito 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2021 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji BRGOiK o opinię do 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2021 rok. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2021 rok, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska,  Anna Maciuszonek, Katarzyna 

Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kmito 

Z powodu przyczyn technicznych Radna Pani Agnieszka Kościelska nie mogła głosować za 

pomocą tabletu. 

Przewodniczący poinformował, że Pani Agnieszka Kościelska w obu uchwałach głosowała na 

TAK, oddając głos ręcznie. 

Od tej pory Radna Pani Agnieszka Kościelska będzie głosowała ręcznie. 

 

c) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2024, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji BRGOiK o opinię do 

uchwały. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 



przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2024, 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kmito 

d) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2021- 2023. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji BRGOiK o opinię do 

uchwały. 

Pan Andrzej Florczyk powiedział, że jego zdaniem załączony dokument nie jest programem. 

Jest tam opisany stan faktyczny, ale nie ma wniosków i diagnozy. Dokument ten zawiera 

tylko cele i zadania, nie ma pozostałych cech programu. 

Pani Agnieszka Kościelska powiedziała, że jest to bardziej sprawozdanie niż program. 

Pan Andrzej Florczyk powiedział, że w tym dokumencie nie ma zasad działania. 

Pani Burmistrz powiedziała, że dziś na sesji nie ma autora tego dokumentu, ale Państwo 

Radni mieli czas, aby zapoznać się z tym dokumentem i mając uwagi do programu mogli 

poprosić Panią Kierownik MOPS o odpowiedź na pytania. Państwo Radni decydują, czy 

uchwała w takiej postaci może zostać podjęta. 

Pani Mecenas Karolina Przygoda powiedziała, że sama uchwała jest weryfikowana pod 

kontem formalno-prawnym i jest zgodna z prawem, natomiast załącznik do uchwały został 

sporządzony przez panią kierownik MOPS-u zgodnie z założeniami i stanem faktycznym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał Pana Andrzeja Florczyka czy wnioskuje o 

wykreślenie uchwały z porządku obrad. 

Pan Andrzej Florczyk złożył wniosek formalny o usunięcie z porządku obrad uchwały w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2021- 2023. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są inne wnioski formalne do tej uchwały. 

Radni nie zgłosili wniosków. 

Głosowanie ręcznie: 



W sprawie usunięcia z porządku obrad uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2021- 2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJE SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Uchwała pozostaje w porządku obrad, wniosek jest oddalony. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2021- 2023..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJE SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, 

Justyna Korybska, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Tadeusz 

Wandrowski 

PRZECIW (3) 

Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Maria Słomska 

WSTRZYMUJE SIĘ (2) 

Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kmito 

 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej na terenie miasta i gminy 

Młynary. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji BRGOiK o opinię do 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej na terenie miasta i gminy 

Młynary.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kmito 

10. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 



 

Nie było interpelacji, zapytań i wniosków. 

 

11. Sprawy różne. 

 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał kiedy rozpocznie się budowa wiaty w Młynarskiej Woli. 

Pani Burmistrz powiedziała, że została podpisana umowa z wykonawcą i wkrótce ruszy 

budowa wiaty. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy Pani Burmistrz wie, czym będzie zajmował się nowy 

gospodarz z zagranicy, który kupił nieruchomość w Młynarskiej Woli. 

Pani Burmistrz powiedziała, że też nic nie wie. 

Pani Maria Słomska wspomniała o konieczności pracy i analizy gminnego planu 

zagospodarowania przestrzennego. Bo to, że nie rozwijamy się jako gmina, jest spowodowane 

starym planem. Musimy przeanalizować co możemy już zmienić i na jaki cel przeznaczyć. 

Pani Maria Słomska odniosła się do Raportu o stanie gminy i powiedziała, że dużym plusem 

było pozyskanie bardzo dużo środków z zewnątrz w stosunku do tego, o co było 

wnioskowane. Dużym plusem jest to, że zadłużenie się nie pogłębia. 

Pani Burmistrz podziękowała Pani Marii, że zauważyła ilość pozyskanych środków. 

Powiedziała, że jest to ciężka praca pracowników urzędu. Pani Ania Kołodziej-Rabiczko stara 

się nadzorować środki „miękkie”, jak widać z dużym powodzeniem. Nieocenioną osobą dla 

urzędu jest Pan Kamil Szarag. Ona sam zajmuje się środkami inwestycyjnymi, które 

zwiększają wartość majątku gminy. Są to pieniądze na określony cel, ale w ten sposób gmina 

może się rozwijać. Można nic nie robić i spłacać długi, ale chcąc iść na przód należy działać. 

Pani Regina Chabros-Dusza podziękowała w imieniu swoim i Komisji BRGOiK za 

współpracę, za odwagę i pieniądze pozyskane z zewnątrz. Przewodnicząca Komisji BRGOiK 

pogratulowała Pani Burmistrz absolutorium. 

Pani Burmistrz podziękowała.  

Pan Andrzej Florczyk powiedział, że chciałby rozszerzyć plan zagospodarowania 

przestrzennego również o wieś. 

Pani Burmistrz powiedziała, że pamięta o tym i chciałaby się spotkać i porozmawiać o 

kierunkach rozwoju naszej gminy. 

12. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XXXV Sesji Rady Miejskiej w Młynarach. 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Młynarach 

/-/ Karol Jóźwiak 



  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


